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De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 6 februari 2018, behandelend agendapunt 15, met 
als onderwerp 'Onderzoek ICS m.b.t. exploitatie Het Punt Vroomshoop' 

Overwegende dat: 
• Activiteitencentrum Het Punt in twee jaar tijd een stevige positie heeft ingenomen in Vroomshoop en Twente-

rand met ca. 250.000 bezoekers per jaar 
• Theater Het Punt als gemeentelijke voorziening (en als onderdeel van het Activiteitencentrum) zich richt op 

alle kernen in de gemeente Twenterand en daarom het theater voor de gemeente Twenterand is; 
• In november 2015 de gemeenteraad een raadsbreed ondersteunde motie heeft aangenomen om de subsidie 

voor de Stichting Theater Twenterand voor de jaren 2015 en 2016 zeker te stellen en samenwerking met 
Stichting CCK2 (nu Turf) tot stand te brengen; 

• De gemeente en Activiteitencentrum Het Punt op lange termijn gebaat zijn bij een duidelijke verdeling van 
verantwoordelijkheden tussen de gemeente en de stichting, zowel op organisatorisch als op financieel vlak, 
waarbij de stichting zoveel mogelijk op eigen benen komt te staan. 

Constaterende dat: 
• Twee jaar na de start van het Activiteitencentrum en het Theater gebleken is dat bepaalde kosten niet of on-

voldoende in de aanvangsexploitatie zijn vertaald. Dit betreft: 
de kosten voor administratie, bedrijfsvoering, accountants, verkoopkosten e.d. die behoren tot de jaarlijks 
weerkerende kosten geen onderdeel uitmaken van de exploitatieopzet die destijds de basis vormde voor 
de subsidietoekenning; 

— de kosten voor rente en aflossing van de door de stichting bij de gemeente Twenterand afgesloten annu-
iteitenhypotheek, destijds werd afgesloten tegen 3,2% rente, terwijl de huidige marktrente in vergelijkbare 
annuïteitenhypotheken aanmerkelijk lager is 
de Stichting Theater Twenterand niet in aanmerking komt voor een programmeringsbijdrage, terwijl deze 
programmeringsbijdrage wel verstrekt wordt aan Stichting Turf 

• Het theater van Het Punt verliesgevend is, omdat er veel kosten gemaakt worden voor organisatie en marke-
ting van het theater om een aantrekkelijke programmering mogelijk te maken, zonder dat deze kosten onder-
deel uitmaken van de begroting. 

Verzoekt het college: 
• Op korte termijn een onderzoek te starten gericht op de volgende doelen: 

1. De kosten voor administratie, bedrijfsvoering, accountants, verkoopkosten e.d. onderdeel uit te laten ma-
ken van de aangepaste exploitatieopzet en daarmee onderdeel uit te laten maken van de jaarlijks te ver-
strekken subsidie 

2. Oversluiten van de hypotheek t.b.v. het Activiteitencentrum Het Punt mogelijk te maken, zodanig dat de 
hypothecaire lasten met aan aanzienlijk bedrag teruggebracht kunnen worden, waarbij de lagere lasten 
door vertaald worden naar de jaarlijks te verstrekken subsidie; 

3. Te onderzoeken of Kulturhus De Klaampe van deze zelfde mogelijkheid gebruik kan maken; 
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4. Eenmalig De Stichting Theater Twenterand voor het jaar 2018 in aanmerking te laten komen voor een pro-
grammeringsbijdrage van C 10.000,- en voor de jaren na 2018 op initiatief van het college de samenwerking 
tussen Stichting Theater Twenterand en Stichting Turf tot stand te brengen, zodat een gezamenlijk in te 
zetten subsidie tot stand wordt gebracht 

5. Te onderzoeken of de exploitatie van de horeca in Het Punt verbetert kan worden, waarbij privatisering 
een te onderzoeken optie is 

6. Te onderzoeken of de exploitatiekosten van het theaterdeel opgedeeld kunnen worden om daarmee een 
verdeling tot stand te kunnen brengen tussen lasten voor en gebruik van de brede school 

• Gelijk met de Kadernota 2019 een terugkoppeling te bieden van het uitgevoerde onderzoek en de daarop ge-
baseerde adviezen. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Vriezenveen, 6 februari 2018 
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